
 
 
 
ACTA REUNIÓ DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL DE VILA DE VACARISSES 
 
DATA: dilluns, 17 de febrer de 2020 
HORA: 19:00h 
LLOC: Sala Neus Català, el Castell (Sala Antònia Verdura) 
 
 
ASSISTENTS:  
 
Raul Avilés (UIPV) 
Raquel Domínguez (ERC) 
Maria Pané (a proposta de l’Alcalde) 
Gabi Rodríguez (Veí a títol individual) 
 
Regidor Participació Ciutadana: Albert Salamé 
Àrea Participació: Oriol Aunós 
 
S’excusen: 
Joan Carles Cirera (a proposta de l’Alcalde) 
Imma Lozano (Veïna a títol individual)  
J Miguel Rosales (Entitats medi ambient i protecció animal) 
Sofia Vito (representant del CEM) 
Sílvia Mascarell (Veïna a títol individual) 
 
 
Tal i com es va parlar a la darrera reunió de la Comissió Permanent seguirem trobant-
nos presencialment ja que es valora de forma positiva el fet de debatre cara a cara els 
diferents punts a plantejar a les sessions plenàries. 
 
Arran del robatori que hi ha hagut la nit del divendres 14 de febrer, abans d’iniciar la 
reunió es comenta el tema dels robatoris tractat a la darrera sessió plenària.  
 
Quan passen 10 minuts de l’hora prevista, iniciem la reunió. 
 
A proposta de la secretaria tècnica s’estableixen diferents temes a tractar durant la 
reunió d’avui. Aquests són: 
 

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de l’anterior reunió de la Comissió Permanent. 
S’aprova l’acta per unanimitat sense cap al·legació. 

 
2. Valoració de la sessió plenària del passat 16 de desembre de 2019. 

El fet de comptar amb unes 35 persones assistents es valora molt positivament. 
Es planteja que si els temes a tractar són interessants sabrem captar l’atenció 
de la gent i que el fet que es fes difusió a través del nou canal de Telegram 
també pot haver influït. 



El Regidor observa que sovint, a les sessions plenàries, els participants venen a 
buscar respostes en comptes de participar al debat per trobar solucions als 
temes que es plantegen. Es comenta que la Sala dels Cups té molt mala 
sonoritat i que la gent va tenir problemes per sentir tot el que es deia, que les 
properes sessions es convocaran a la Sala Neus Català. 
 
 

3. Creació del Canal de Telegram del Consell de Vila. 
A la darrera reunió de la Comissió Permanent es parlar de crear un canal de 
Telegram del Consell de Vila aprofitant l’experiència del canal que l’Ajuntament 
ja té en aquesta mateixa xarxa. Es parla de convidar al nou canal del Consell de 
Vila a tots els membres que ja hi ha al Canal de l’Ajuntament. 
L’endemà de la reunió, el dia 19 de novembre es crea el canal i, des d’allà es 
publica la convocatòria de la sessió plenària del dia 16 de desembre.  
A data d’avui el canal compta amb 70 subscriptors. Es valora positivament 
aquesta presència a les xarxes socials i creiem que això ajudarà a informar 
d’allò que fem i fer difusió de les diferents convocatòries. 
Es parla de poder posar l’enllaç per unir-se al canal quan es publiqui la 
convocatòria de la propera sessió plenària. El Regidor comenta que el fet de 
mesurar molt les comunicacions que es publiquen fa que la difusió sigui més 
efectiva. Cal no publicar informacions quan no són rellevants. 
També es comenta de penjar l’enllaç a les actes als Canal de Telegram quan es 
faci la convocatòria de les sessions plenàries. 
 

 
 

4. Consell de Vila i comunicació: material explicatiu per repartir a la ciutadania i 
comunicació on-line. 
Des de la darrera reunió de la Comissió Permanent s’ha anat treballant en el 
disseny i continguts del díptic del Consell de Vila. Abans de donar l’OK a la 
proposta definitiva es va fer arribar per correu electrònic a tots els membres de 
la comissió per que fessin propostes de millora. Es tenen en compte totes les 
aportacions rebudes i es modifica part dels continguts. 
Presentem la proposta definitiva que es portarà a impremta i que es repartirà 
amb el Terme del mes de març. 
S’explica també que la dissenyadora a qui s’ha fet l’encàrrec està treballant 
amb l’elaboració d’un vídeo de no més de 20 segons de durada per tal que 
circuli per les xarxes tal i com es va acordar. Tant aviat com es rebi una 
proposta la farem arribar a la Comissió Permanent per estudiar-la. 
 
 

5. Es fa un repàs als diferents temes que van sortir a la darrera sessió plenària per 
tal de valorar-los i prioritzar-los en cas que es cregui oportú. D’aquesta manera 
es planteja acordar l’ordre del dia de la següent sessió.  

 
Els diferents temes són: 

 



- Permisos i autoritzacions per fer foc i cremes de rostolls i les molèsties 
que ocasionen als veïns. 

 Decidim parlar-ne de cara a SETEMBRE/OCTUBRE 
 
- Normativa que regula i perill que representen els caçadors a les zones 

de Can Serra i Sant Salvador de les Espases (vedats i zones habilitades) i 
restes de cartutxos que queden al bosc. 

 Decidim parlar-ne de cara a SETEMBRE/OCTUBRE 
 
- Accés de 4x4 i vehicles motoritzats a les zones verdes. 

Es demana que es reculin les diferents incidències i queda pendent 
decidir quan en parlem. 

 
- Fogueres, focs d’artifici i coets durant la revetlla de Sant Joan i els dies 

previs i posteriors. 
 Es creu convenient parlar-ne a la propera sessió plenària per poder ser a 

temps de fer o reforçar alguna campanya preventiva. Es valora portar a 
una persona experta. 

 
- Presència de porcs senglars i les mesures que es poden prendre. 

Es parla de poder tenir dades de les diferents incidències i parlar-ne amb 
algun expert així com amb algun ajuntament de la comarca 
(Matadepera, Viladecavalls, Sant Llorenç....) per saber quines mesures 
es porten a terme. Es valora portar alguna persona experta. 
També es vol parlar de les galledes del porta a porta i com aquestes 
poden ser un pol d’atracció dels senglars.  
 

 Es decideix parlar-ne més endavant quan tinguem més informació. 
 
- Mesures per tal d’evitar que la gent gran es vegi obligada a marxar de 

Vacarisses a viure a un altre municipi. 
També és cometa de parlar-ne més endavant. 
 

 
El Regidor de Participació valora que està molt bé que surtin molts temes 
interessants però observa que cal generar debat entorn d’aquests temes i no 
anar portant experts a cada reunió. Arran d’aquesta aportació es valora 
debatre més a fons un dels temes tractats a la darrera sessió plenària com ara 
és el dels robatoris. 
Per part de la Secretaria Tècnica s’adopta el compromís d’extreure els diferents 
punts o eixos que es desprenen de la intervenció de l’agent dels mossos a 
l’última sessió per generar debat al voltant d’aquests. 
 
A més, es planteja crear uns calaixos temàtics amb la intenció d’habilitar 
diferents espais de debat (presencial i virtual) dels diferents temes que es 
plantegen i que no s’inclouen a l’ordre del dia de les sessions plenàries. 

 



 
Així, doncs, de cara el proper dilluns 16 de març de 2020 s’acorda aprovar el 
següent ordre del dia/convocatòria: 
 
 
SESSIÓ PLENÀRIA 16.03.2020 
HORA: 19:00h 
LLOC: Sala Neus Català 
 
1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior. 

 
2. DEBAT entorn Seguretat / Robatoris. 

 
EIXOS DEL DEBAT 

 
AUGMENT 

ROBATORIS 
NIT/DIA 

(HORES DE LLUM) 
NO VIOLENTS 

AUGMENT 
PLANTILLA DE 

MOSSOS 

6 PATRULLES 
 

AGENTS DE PAISÀ?? 

112 

MESURES DE 
SEGURETAT A LES 

CASES 

.CÀMERES PARTICULARS 
.CÀMERES A LES 

URBANITZACIONS 
.PROGRAMADORS 
ENCESA DE LLUMS 

.ALARMES / AVISOS 
.GRUPS DE WHATSAPP 

JOIES I DINERS 

COL·LABORACIÓ 
CIUTADANA 

GESTIÓ DENÚNCIES LLUM EN ZONES 
FOSQUES 

APP’S PER A MÒBILS IMATGES CARRER??? COL·LABORACIÓ ENTRE 
COSSOS POLICIALS 

 
 

3. Fogueres, focs d’artifici i coets durant la revetlla de Sant Joan i els dies 
previs i posteriors. 

 
4. Precs i preguntes 

 
 
 
 
Quan son tres quarts de nou de la nit es dona per acabada la reunió de la Comissió 
permanent del Consell de Vila. 
 
 
 
 


